敬愛的老師，您好：
依據教育部 102.6.26 臺教學(二)字第 1020096861 號函，通令各校依性別平
等教育法第 27 條第 4 項規定「學校任用教育人員或進用其他專職、兼職人員前， 應依性侵害犯罪防治法之規定，查閱其有無性侵害之犯罪紀錄，或曾經主管機關 或學校性別平等教育委員會調查有性侵害、性騷擾或性霸凌行為屬實並經主管機 關核准解聘或不續聘者」。
故本校於每學年度聘用學生社團校外技藝指導老師時，需辦理查閱其有無性侵害之犯罪紀 錄，煩請老師填寫查閱同意書內容並簽名後，連同社團年度交接資料請社團負責人交回課外活動組承辦人，俾利後續作業，謝謝。 
承辦人：石家恩先生 聯絡電話：06-2785123分機1211
課外活動組 敬啟
Dear teachers:

According to the Ministry of Education's letter, no. Tai-jiao-xue (2) 1020096861 dated June 26, 2013, all schools shall act according to the Gender Equity Education Act Article 27 Paragraph 4, which stipulates that "Prior to appointing or employing an educator, or hiring or contracting other staff members, a school shall, in accordance with the stipulations of the Sexual Assault Crime Prevention Act, undertake inquiries to determine whether or not the candidate has a criminal record of sexual assault. If an investigation conducted by a school's Gender Equity Education Committee or another appropriate committee established in accordance with the law finds that the person has committed sexual assault, sexual harassment, or sexual bullying, the school shall dismiss, discharge from appointment, terminate the contractual relationship, or terminate the service relationship. "
Therefore, when engaging off-campus club skills advisors for each academic year, the University shall conduct background check for criminal record of sexual assault. Please read, complete and sign the consent form for the club president to submit to the Extracurricular Activities Division together with the annual club information to facilitate processing. Thank you.

Handling Officer: Mr. Shi Chia-En 

Contact telephone: 06-2785123 Extension 1211

Extracurricular Activities Division

【九、校外社團技藝指導老師資料表】
	指導社團

名稱
	

	姓名
	
	服務單位
	
	照片黏貼處

※請粘貼彩色照片或以彩色輸出本張資料表

	性別
	□女　□男
	職稱
	
	

	身份證字號
	
	出生年月日
(民國)
	年    月    日
	

	連絡電話
	(公) (    )                  (手機號碼) 09    -            

	通訊地址
	

	E-Mail
	

	專長
	

	最高學歷
	

	經歷或專業證照
	

	指導社團資歷
	


校外社團指導老師簽名：                
[IX. Off-campus Club Skills Advisor Information Form]

	Name of Club
	

	Name of Advisor
	
	Employment

Unit
	
	Photo (Please attach a color photo or export a color photo)



	Gender
	□Female　□Male
	Position
	
	

	Personal ID Number
	
	Date of Birth (Year in R.O.C.)
	---(yy)---(mm)---(dd)
	

	Contact Telephone
	(Office) (    )                  (Cell Phone) 09    -            

	Mailing Address
	

	E-Mail
	

	Expertise
	

	Highest Level of Education
	

	Experience or Professional License
	

	Club advising experience
	


Off-campus club advisor signature:                
長榮大學學生社團校外技藝指導老師資料隱私權宣告聲明
茲就本單位蒐集
台端之個人資料，依法告知下列事項： 一、 個人資料管理、更新及權益影響事項：
(1) 本單位蒐集的個人資料，受到中華民國個人資料保護法與相關法令的規 範，並依據本單位個資保護管理規範，蒐集、處理及利用您的個人資料。
(2) 指導老師資料表內相關資料，如您拒絶提供 身分證字號及出生年月日兩項
 SHAPE  \* MERGEFORMAT 



資料，本單位將無法依性別平等教育法第 27 條第 4 項規定進行相關事項 查證，將導致無法完成聘任程序而影響您的權益。
(3) 日後為避免您的權益受損，若您的個人資料有任何異動，可主動向本單位 申請更正。
二、 個人資料蒐集目的、類別及利用：
(1) 蒐集個人資料的目的：依性別平等教育法第 27 條第 4 項進行相關事項查 證，及建立社團指導老師檔案，作為業務聯繫、發給指導老師聘書及經費 核銷等運用。
(2) 個人資料之類別：識別類、特徵類、社會情況類及教育、考選、技術或其 他專業。
(3) 個人資料利用之期間、地區、對象及方式：您所提供之個人資料，僅使用 於擔任本校學生社團指導老師期間及課外活動組業務範圍；除依法律規定 外，未經您的允許，本單位絕對不會任意將您的個人資料提供予其他機關 或第三人。
(4) 當本單位利用您的個人資料與上揭特定目的不同時，會再次徵求您的書面 同意，始進行個資之處理及利用。
三、 日後您可依個人資料保護法之作業規定，就您的個人資料行使以下權利： 請求查詢或閱覽、製給複製本、請求補充或更正、請求停止及利用、請求刪除。
四、 本單位聯繫窗口如下：課外活動組承辦人石家恩先生、電話： 06-2785123#1211、電子郵件信箱：dokduz@mail.cjcu.edu.tw。
本人已閱讀且瞭解上述告知事項，並同意
貴單位於上述事項範圍內蒐集、處理及 利用本人之個人資料，茲簽署如下：
同意人簽名：                             (校外技藝指導老師親簽)
日
期：中華民國     年     月       日
Chang Jung Christian University Student Club Off-campus Skills Advisor Statement of

Personal Information Protection.

In accordance with regulations, the party is hereby informed of the following in regard to personal information collected by this Unit

1. Personal information management, update and impact on rights:

(1) The collection of personal information by this Unit is subject to the Republic of China Personal Information Protection Act and relevant laws and regulations, and also collect, process and use personal information in accordance with the Personal Information Protection regulations of this Unit.

(2) If teachers refuse to provide Personal ID Number and date of birth in the Advisor Information Form, the Unit shall be unable to process verifications stipulated by Article 27 Paragraph 4 of the Gender Equity Education, which shall subsequently result in the inability to complete the employment process and therefore affect the rights and interests of the teachers.

(3) To avoid undermining future rights and interests, please notify this Unit of any changes in personal information and apply for corrections.

2. Personal information collection purpose, category and utilization.

(1) Purpose of collecting personal information: To process verifications stipulated by Article 27 Paragraph 4 of the Gender Equity Education, and to compile club advisor file for operations such as business related communication, issuing letter of appointment, and remittance of funds.

(2) Categories of personal information: Identification, characteristics, social and education, examinations, skills and other expertise. 

(3) Personal information use period, region, target and method: Personal information that is provided shall only be used during the period of employment as club advisor at the University and shall be limited to the scope of operation of the Extracurricular Activities Division. Except as otherwise stipulated by law, this Unit shall not arbitrarily provide personal information to other agencies or third parties withou consent. 

(4) If personal information use differs from the purposes specified above, this Unit shall request written consent before processing and using personal information.

3. In accordance with the provisions of the Personal Information Protection Act, you shall subsequently have the following rights in regard to your personal information: request inquiry or retrieval, make copies, request to make additional or correct information, request stopping collection and use, request deletion.

4. The contact window for this Unit is: Mr. Shi Chia-En, handling officer, Extracurricular Activities Division. Telephone: 06-2785123Extension1211. Email address: dokduz@mail.cjcu.edu.tw.

I hereby have read and understood the above notification and consent to the collection, processing and use of my personal information by this Unit within the abovementioned scope. 

Affiant Signature:                            (to be personally signed by the club off-campus skills advisor)

Date:    (yy)   (mm)   (dd)

長榮大學學生社團校外技藝指導老師查閱同意書
本人擔任長榮大學學務處課外活動組學生社團校外技藝指導老師
乙職，同意長榮大學依性侵害犯罪加害人登記報到及查閱辦法第 12 條：
「各級公私立學校、幼稚園、托兒所、兒童及少年福利機構因僱用專職、 兼職人員或召募志願服務人員認有必要時，得向目的事業主管機關申請核 轉所在地直轄市、縣 (市) 主管機關查閱應徵者或應從事服務者有無性侵 害犯罪加害人登記資料。」，辦理本人上述個人資料之查詢。
本人於長榮大學查詢程序完成前，可先行指導社團， 若經長榮大學查證本人有性侵害犯罪加害人之事實，本人同意聘任自始無效，將由長榮大學追回所核發之各項車馬費及文件並無異議。
受查閱人姓名：
出生年月日：中華民國  年  月  日
國民身分證統一編號：                             
受查閱人同意簽名：                                    日期：中華民國  年  月  日
Chang Jung Christian University Student Club Off-campus Club Skills Advisor Background Check Consent Form

I, student club off-campus skills advisor appointed by the Extracurricular Activities Division of Chang Jung Christian University, consent to background check of my personal information by Chang Jung Christian University in accordance with Article 12 of the Sex Offender Registration and Notification Act, which stipulates that " All levels of public and private schools, kindergartens, daycare centers and welfare agencies for children and adolescent may apply to the relevant competent authorities in their municipality or county (city) for background check for sexual assault records for full-time or  part-time employment or volunteer candidates, or those already engaged by the organization. "

Prior to completion of the background check by Chang Jung Christian University, I may begin club advising. However, if Chang Jung Christian University finds records of sexual assault perpetrated by me, I consent to the invalidation of my employment as of the date of employment, and shall return without contest all remunerations and documents issued by Chang Jung Christian University.

Signature of subject of background check: 

Date of Birth: Republic of China ___ (yy) ___ (mm) ___ (dd)

Republic of China Personal ID Number:                             
Signature of consent by subject of background check: 

Republic of China Personal ID Number:                             
長榮大學學生社團校外技藝指導老師不得有商業行為同意書

本人擔任長榮大學學務處課外活動組學生社團校外技藝指導老師
乙職，需以技藝指導為主，不得有推銷或販售等商業行為。

若經長榮大學學務處課外活動組查證本人有推銷或販售等商業行為之事實，本人同意聘任自始無效，將由長榮大學追回所核發之各項車馬費及文件並無異議。

社團校外技藝指導老師同意簽名：                                       

日期：中華民國  年  月  日
Chang Jung Christian University Student Club Off-campus Club Skills Advisor Agreement to Not Engage in Commercial Activity

I, student club off-campus skills advisor appointed by the Extracurricular Activities Division of Chang Jung Christian University, shall mainly engage in skills advising, and shall not engage in commercial activities such as marketing or selling.

If the Extracurricular Activities Division of Chang Jung Christian University finds me engaging in commercial activities such as marketing or selling, I consent to the invalidation of my employment as of date of employment, and shall return without contest all remunerations and documents issued by Chang Jung Christian University.

Club off-campus skills advisor signature of consent:                                       

Date: Republic of China ___ (yy) ___ (mm) ___ (dd)
